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jugadora. Hem rebut presions d ' alguns ju-
gadora i entrenadora que s ' h i no es cobria 
la Pista, es possava en dubte la seva parti-
cipacio directe amb el Club el proper 
any. "Gracies a D é u " vam aconseguir un 
contracte mitjançant la Parroquia que és 
firmes un contracte de 30 anys mitjan-
çant el Bisbat cedia el terreny a 1 ' Ajun-
tament, per així poder aconseguir una 
subvenció que ara per ara és de pessetes 
8.000.000 i el pressupost total de pessetes 
17.000.000. 

Aquests 8 milions anàven a parar per tal 
de construir un poliesportiu a La Torreta, 
però que aquesta era una obra a llarg 
plaç, i es va decidir en Pie que aniñen 
destinats a la coberta de la Pista del Pa-
tronat. Per això nosaltres ens agradaría 
veure la pista coberta el mes aviat possi-
ble. 

De totes formes. Creu que es podría 
aprofitar !' avinantesa per crear-hi un 
poliesportiu? 
Bé, de tot això, ja se ' n havia parlat, 
però el que jo, personalment crec i la 
Junta del ß.M. La Roca és ara per ara el 
mes important és cobrir la pista, encara 
que no deixa de ser una mala idea. Per-
qué el pöble de La Roca el necessita, és 
una construcció a llarg-plaç, però no dei-
xen de ser paraules, per la qual cosa 
creiem que ara per ara preferim la coberta 
de la pista per les raons abans esmentades. 

Fent esment a aquest trascendental te-
ma la revista ROQUEROLS ha cregut 
oportú saber que opinava al respecte dl-
ferents personalitats del nostre municipi. 

A M O N I O PUJOL (EX-JUGADOR DEL 
B.M. LA ROCA) 

"personalment, crec que cobrir 
la pista de Balonmano és una obra com-
pletament necessària tant pels equips del 
Club que sofreixen les inclemències del 
temps en el seu ritme d ' entreno, com 
per al pöble, dones el fet de que un poblé 
com aquest, amb la categoria que actual-

ment tenen eis seus equips es vegi mancat 
d ' una pista com cal, és un fet que ens 
empobreix molt. En quant a aprofitar 
aquesta subvenció de la Generalitat per 
construir un pavelló poliesportiu, crec 
que és una opinió gens descabellada, que 
s ' hauria de plantejar i portar a terme a 
llarg pla9, però de veritat el que li interes-
sa com a més importància a l 'handbol de 
La Roca és tan sois el cobriment de la 
pista. 

JOSEP MARIA MOMFORT ( MOSSEN 
DE LA ROCA) 

" J o crec que és molt positiu el 
fet de cobrir la pista de balonmano, crec 
també que el poblé es veuria enriquit 
dones aixo significaria poder-hi fer apart 
del esport de 1' handbol, altres actes de 
tipus cultural, cal tenir en compte que el 
nostre poblé no té actualment cap lloc 
public on les inclemències del temps pu-
guin solventar cap altre espectacle. Tan-
mateix penso que construir un pavelló 
dintre la mateixa zona del Patronat és 
gairebé impossible dones no hi ha prou 
espai. 

ESTEVE DELMAS (ANTIC PRESIDENT 
DEL B.M. LA ROCA) 

"Mireu jo penso que el B.M. La 
Roca al nostre pöble necessita d ' una 
pista coberta. Quant jo era president jo i 
els meus Companys de junta directiva ho 
vam proposar i el pressupost ascendia 
sobre el milió i mig de pessetes i tant 
sois faltava la concessió de 1 ' Ajuntamént, 
la qual ens la va denegar. Ara es torna a 
tractar el tema del cobriment de la pista, 
però ara el pressupost aseen a 17 milions, 
i encara que la meitat estigui pagada per 
la Generalitat, no deixa de ser una suma 
prou important per a aconseguir algo mal 
fet. Jo penso que 1' Ajuntamént hauria 
d ' adquirir uns terrenys i poder-hi cons-

truir un adequat poliesportiu que constes 
de pavelló poliesportiu, camp de fútbol, 
piscines, pistes de tennis, aparcaments,... 
com ja tenen altres pobles de la comarca, 
ja que després els més beneficiats serem 
tots els roquerols. 

PERE GALINDO(CONSELLER D ' ES-
PORTS DE L 'AJUNTAMENT) 

"Després de veure que s ' estava 
perdent el plaç que la Generalitat ens do-
nava per a construir un poliesportiu a 
La Torreta i veient que aquest no es po-
dia construir encara, vam decidir, en un 
pie, que aquesta subvenció aniria destina-
da al cobriment de la Pista d ' Handbol, 
que creiem molt necessari. A partir d ' ira 
només ens cal esperar la subvenció d;; la 
Generalitat, el març pròxim i realitîar 
una subha§ta entre varis constructors per 
veure quin d ' ells ens ho pot fer a més 
baix preu, per lo que és possible que el 
pressupost previst en 17 milions baixi 
uns esgraons. Després només caldrà afe-
gir els dinera necessaris per cobrir el pres-
supost i iniciar les obres que espercm pu-
gui estar feta aquest proper any. 

Amb les declaracions d ' aqüestes 
personalitats donem per acabada 1 ' entre-
vista amb el President del B.M. La Roca i 
h desitgem que els seus propòsits puguin 
estar al seu abast. 

Jaume Fortuny i Roca i 
Caries Ventura Peramau 

CARNISSERI A-POLLERIA 
CANSALADERIA 

JOAN 
PRADERA 

Carrer Espronceda 
Telé fon 842 07 15 

LA ROCA DEL VALLES 

VIDEO 
CLUB 
LA ROCA 
VENDA I LLOGUER 
DE PEL-LÍCULES 

Carrer Catalunya, 79 
Telèfon 842 02 50 

LA ROCA DEL VALLÉS 

GARATGE I TALLER 
DE REPARACIONS 

RAMON 
TUXANS 

SERVEI OFICIAL 

TALBQT 

Clavé, 8 - Teléf. 842 02 18 
LA ROCA DEL VALLÉS 

PERRUQUERIA 

« * « 

Carrer de Dait, 38 
LA ROCA DEL VALLÈS 

Roquerols, 1/3/1985, p. 10 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


